
À noter que le texte français suit. 

MEDIA ADVISORY 

House of Commons Hosts International Gathering of Carillonneurs 

Ottawa – September 19, 2016 – The Honourable Geoff Regan, Speaker of the House of Commons, is 
pleased to announce that the eighth annual Percival Price Symposium will take place on Saturday and 
Sunday, October 1-2, 2016. This annual symposium continues to showcase the historic role of the 
Peace Tower Carillon in Canada and North America, and to encourage the education of carillon 
students. This year’s theme, “The Singing Tower,” will examine how the design and architecture of the 
Tower work in harmony with the carillon bells to create its unique voice.  

The symposium will feature a recital by guest artist Patrick Macoska, a professional architect and 
Director of Music and Carillonneur at St. Mary’s of Redford Catholic Church in Detroit, Michigan, as 
well as Chair of the Tower Construction and Renovation Committee for the Guild of Carillonneurs in 
North America. 

WHEN: Saturday, October 1, 2016 at 12:30 p.m. 
WHERE: The best place to listen is the lawn in front of Centre Block. 
MEDIA AVAILABILITY: Patrick Macoska and Dr. Andrea McCrady, Dominion Carillonneur. 
Contact Heather Bradley to coordinate. 

About the Percival Price Symposium: 
Organized by the House of Commons, the symposium was established in 2009 to honour the legacy of 
Canada’s first Dominion Carillonneur, Percival Price. This unique event is a gathering of well-
established carillonneurs and carillon students, and includes a recital and master class from the Peace 
Tower Carillon, as well as a lecture and reception. 

For more information on the Peace Tower Carillon: 
www.parl.gc.ca/Carillon 

Note to editors: 
Media attendance is for accredited members of the Canadian Parliamentary Press Gallery. Temporary 

http://www.parl.gc.ca/About/House/Collections/carillon/percival_price_symposium-e.htm
http://www.ourcommons.ca/About/HistoryArtsArchitecture/carillon-e.htm


accreditation can be coordinated by contacting Marc Fortier, A/Manager of the Canadian 
Parliamentary Press Gallery by email at marc.fortier@parl.gc.ca. 
 
For more information: 
Heather Bradley 
Director of Communications 
Office of the Speaker of the House of Commons  
613-995-7882  
heather.bradley@parl.gc.ca 
 
 
 

 

 
 

AVIS AUX MÉDIAS 
 

La Chambre des communes est l’hôte d’un rassemblement international de 
carillonneurs 

 
Ottawa – Le 19 septembre 2016 – L’honorable Geoff Regan, Président de la Chambre des communes, 
est heureux d’annoncer que le huitième Symposium Percival Price aura lieu pendant la fin de semaine 
du 1er au 2 octobre 2016. Ce symposium annuel continue à mettre en valeur le rôle historique du 
carillon de la Tour de la Paix au Canada et en Amérique du Nord, et à encourager la formation 
d’étudiants de carillon. Le thème de cette année, « La tour chantante », examinera en quoi la 
conception et l’architecture de la Tour s’harmonisent avec les cloches du carillon pour lui donner sa 
voix unique.   
 
Le symposium comprendra un récital de l’artiste invité Patrick Macoska, architecte professionnel, 
maître de chapelle et carillonneur de l’église catholique St. Mary’s of Redford à Détroit, au Michigan, 
et président du comité de construction et de rénovation de tours de la Guild of Carillonneurs in North 
America.  
 

QUAND : Le samedi 1er octobre 2016 à 12 h 30 
OÙ : Le meilleur endroit pour entendre le carillon est sur la pelouse devant l’édifice du Centre. 
POINT DE PRESSE : Patrick Macoska et Dre Andrea McCrady, carillonneur du Dominion. Veuillez 
communiquer avec Heather Bradley afin de coordonner un point de presse. 
 

Au sujet du Symposium Percival Price 
Organisé par la Chambre des communes, le symposium a été créé en 2009 pour rendre hommage à 
l’héritage du premier carillonneur du Dominion, M. Percival Price. Cet événement unique, qui réunit 
des carillonneurs reconnus et des étudiants de carillon, prévoit un récital et un atelier de maître au 
carillon de la Tour de la Paix, ainsi qu’une conférence et une réception. 
 
Pour en savoir plus sur le carillon de la Tour de la Paix : 
www.parl.gc.ca/carillon 

mailto:marc.fortier@parl.gc.ca
mailto:heather.bradley@parl.gc.ca
http://www.ourcommons.ca/About/HistoryArtsArchitecture/carillon-f.htm


 
Note aux rédacteurs en chef :  
Le point de presse s’adresse aux membres accrédités de la Tribune de la presse parlementaire 
canadienne. Pour obtenir une accréditation temporaire, veuillez communiquer avec Marc Fortier, 
gestionnaire par intérim de la Tribune de la presse parlementaire canadienne, par courriel 
à marc.fortier@parl.gc.ca. 
 
Pour plus de renseignements : 
Heather Bradley 
Directrice des communications 
Bureau du Président de la Chambre des communes  
613-995-7882  
heather.bradley@parl.gc.ca 
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